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Вучић је победио и освојио неки проценат више, са две странке више, али и себе довео у
ситуацију да у парламенту има озбиљнију опозицију, а са тих два процената добио је и
апсолутну одговорност. Јер, било би фер и очекивано да сада влада сам.

  

  

Управо су нас пустили са РТС-а у најчуднијој емисији у којој сам икада учествовао,
захваљујући ЦеСИД-у. Невероватна срамота да човек кога прате три телевизије и цела
земља очекује да саопшти резултате у 9 увече каже да СНС има 56 одсто, а Доста је
било 2,5, као и да само три листе улазе у парламент, да би онда то мењао из минута у
минут, па у 11 сати, дакле два сата после првих пројекција, саопштио да више  ништа не
може да гарантује. Ја разумем разлике од плус минус 3, али на 120 милиона људи. И
никако не разумем да у 22 часа ставиш Савез војвођанских Мађара на 25 одсто на
покрајинским изборима, иако толико нису освојили вероватно ни у Кањижи.
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Овако, сви ми у студију коментарисали смо резултате који нису били тачни. Тако да је
све изгледало као да смо у некаквом Џибутију на првим вишестраначким изборима, а не
у новом студију РТС-а 2016. године.

  

Али добро да се не бавим само ЦеСИД-ом, који је растурио ове изборе и довео стање у
земљи до усијања. Моји први коментари ове вечери јесу да су победили Вучић и Саша
Радуловић, ако на крају прође цензус, а готово је извесно да хоће, пошто се броје велике
градске општине. Победио је и ДС, коме су сви предвиђали да нема цензус, као и СПС
који је без кампање и ПУПС-а успео да оствари исти резултата. О Шешељу не треба ни
да причам који се после четири године и два изборна циклуса тријумфално вратио у
парламент, као и Дверима и ДСС, јер би ово био повратак аутентичне деснице у
Скупштину, али и први избори на којима Двери постају парламентарна странка.

  

Најлошије су, како год се заврше ови избори, прошли Чеда, Борис, Чанак, и то пре свега
зато што је Борис пре само четири године имао милион и по гласова, Чеда држао цео
пол који му је сада преотео Радуловић, а Чанак прошао најлошије у Војводини после
неколико изборних циклуса, и то само због кокетирања с Вучићем. Његово бирачко тело
то не прашта. Као ни Костреш.

  

Вучићева ера очигледно почиње овим изборима по систему 12-12-12: Милошевић 12,
ДОС 12 и Вучић извесно 8 година, мада ће га тешко неко скинути и у првом следећем
изборном циклусу, уколико цела опозиција сада не уђе у парламент. И не постане
опозиција. 

  

Јер Вучић је победио и освојио неки проценат више, са две странке више, али и себе
довео у ситуацију да у парламенту има озбиљнију опозицију, а са тих два процената
добио је и апсолутну одговорност. И било би фер и очекивано да сада влада сам. То је
пре свега интерес свих опозиционих странака.

  

Уосталом, до избора следеће године. Председничких, које се надам да неће пратити
ЦеСИД, и да ћемо, као некад, имати јасне резултате у 21 час. 
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Праве.

  

(Недељник)
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